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Vážení spoluobčané, drazí přátelé, dámy a pánové, 

nemohu tentokrát začít jinak než tématem předčasných komunálních voleb, které jak 

všichni dobře víte, proběhly v sobotu 23. března. Nehodlám Vám opakovat výsledky, 

které již stejně dobře znáte. Gratuluji všem kandidátům, kteří byli zvoleni do zastupitelstva naší 

obce. Věřím, že pro všechny bude čest zastupovat voliče v zastupitelském orgánu obce, a stejně tak 

věřím, že ke svým funkcím přistoupí všichni s pílí a zodpovědností.  

Zejména chci však poděkovat. Děkuji Vám všem, kteří jste k volbám dorazili. Volební účast 

byla vysoká, a tomu také odpovídá legitimita jejich výsledku. Pevně věřím, že tento výsledek přinese 

do naší obce politické uklidnění, ze kterého bychom měli jako obec profitovat. Konečně snad bude 

klid na práci. Děkuji Vám, že volby proběhly v klidu, bez jakýchkoli výtržností, osobních výpadů  

a invektiv. Děkuji také všem kandidátům, kteří se ucházeli o přízeň voličů. Mám opravdu velikou 

radost z toho, že se našlo 16 odvážných, kteří dali najevo svou ochotu pracovat pro naši obec. Velice 

mě těší, že jsme jako voliči měli na výběr a volby se tak nestaly pouze formalitou. Snad máte dobrý 

pocit z toho, že mimořádné volby máme konečně za sebou. Pokud jste s jejich výsledky nespokojeni, 

prosím Vás o toleranci. Volby proběhly řádně a demokraticky. Nebude-li výsledek voleb napaden, 

proběhne ustavující zasedání nově zvoleného zastupitelstva kolem poloviny dubna. 

Probíhají práce na rekonstrukci silničního nadjezdu přes železniční trať. Až na drobnosti, jako 

poražená dopravní značka, vyjeté koleje v trávě a zle zvolenou trasu průjezdu pásové techniky, jsem 

zatím nezaznamenal vážnější problémy, které by byly rekonstrukcí způsobeny. V současnosti 

probíhají odstrojovací práce. Demolice samotná je pak plánována na noc z 13. na 14. dubna. 

 Dalším bodem, který chci zmínit, je téma kanalizace a čističky odpadních vod. Společnost 

Bohemia Projekt Plus s.r.o. podala za naši obec dne 19. března žádost o dotaci na Ministerstvo 

zemědělství ČR. Ve spolupráci se společností Multiaqua s.r.o., která akci vyprojektovala, byly naší 

obcí, i přes chvílemi napjaté předvolební období, připraveny kompletní podklady k podání žádosti. 

Nyní nezbývá než čekat, jak bude naše žádost posouzena a následně pak rozhodnout o dalším 

vývoji. K tématu kanalizace se podrobněji vyjádřím v příštím vydání obecního zpravodaje. 

Momentálně je skutečnost, že žádost o dotaci byla podána, pravděpodobně tou nejdůležitější. 

Den po volbách, v neděli 24. března, proběhlo ve dvoře obecního úřadu a na labském nábřeží 

Vítání jara. Děkuji dětem a zaměstnancům Mateřské školy za jejich krásné vystoupení a děkuji také 

všem, kteří se podíleli na zajištění akce. Děti si vyhrály v tvořivé dílničce, líto bylo ozdobeno, 

zapálená Morana byla vhozena do vln Labe. Za přípravu akce děkuji zaměstnancům obecního 

úřadu a jmenovitě pak zejména paní Monice Žížalové a paní Hance Drobné, které jako obvykle 

odvedly velký kus dobré práce. Rovněž děkuji všem dalším, kteří pomohli s provozem stánku 

s občerstvením, přípravou dobrot, přípravou fotokoutku, propagací, výrobou Morany a dalším, 

kteří se do akce zapojili. Bylo to příjemné společně strávené odpoledne. Věřme, že s Moranou 

odplavala i paní zima a nyní nás čeká vytoužené jaro.  

 Užívejte si hřejivých paprsků jarního slunce. Přeji Vám mnoho hezkých jarních dnů a krásné 

Velikonoce. 

 


